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Idag är en internetuppkoppling en självklarhet för många, men tyvärr inte för alla. En grupp som ofta 
har mycket svårt att behålla/upprätta en normal närvaro på internet är de som bor på våra 
kommunala boenden. Det gällert.ex. äldreboenden, LSS-boenden och boenden inom psykiatrin. 

Tillgång till internet är inte längre en fråga om tillgång till ett större utbud av nöjen. Det är idag en 

förutsättning för att använda flera samhällstjänster, ta del av den offentliga debatten och 

upprätthålla sociala kontakter. Tillgång till internet är således till stora delar en fråga om demokrati 
och ska inte vara något som begränsas av ens ålder, funktionsvariation, hälsa eller det faktum att 
man bor på ett boende i Marks kommun. 

Frågan är idag aktuell över hela landet. Söderhamn och Kungsbacka kommuner har redan beslutat 
att tillhandahålla internetuppkoppling på sina boenden. En sökning på internet ger vid handen att 
motioner liknande den här inkommer till landets kommuner från flera olika partier och att det råder 
en bred samsyn ifrågan. 

Jag föresEår därför att: 
0 Marks kommun tillhandahåller trådlöst internet som en kostnadsfri del av boendestandarden 

i kommunens boenden. 
0 Investeringskostnaderna finansieras genom kommunreserven. 
0 Att vid eventuella upphandlingar av boendeplatser i extern regi ställa krav på tillgång till 

trådlöst internet. 
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